



**CANM
ACMN**

The Canadian Association of Nuclear Medicine
Association canadienne de médecine nucléaire

President's Report 2023

The year 2023 has been notably active and productive for our association, both in virtual and in-person activities.

The CANM has continued to provide its members with opportunities for continuous education through webinars and the annual conference.

We have also actively engaged in collaborations with several international organizations to further the field of Nuclear Medicine and benefit patients. Notable partners include SNMMI, EANM, ALASBIMN, SFMN, AIEA, as well as AMSMNQ and AOMN. I sincerely want to thank all our colleagues who generously dedicated their time to these activities.

We have also participated in meetings with the Royal College of Canada and Health Canada in the context of Nuclear Medicine expansion and quality preservation.

A major concern remains the need to significantly increase the training of new specialists and the shortage of technologists. We have not only maintained regular relationships with industry partners but also recognized their essential role in upholding our specialty.

Nuclear Medicine is experiencing significant growth in both diagnostics and theranostics, attracting new partners, including major pharmaceutical companies, who are now joining us to provide services to patients.

The CANM continues its mission to raise awareness about the added value of Nuclear Medicine, especially among the general public. For example, the CANM developed its own interactive map showcasing Canadian Nuclear Medicine centers, their staff, and the services offered at each center. Additionally, we have embarked on the modernization of our website the should be online early 2024.

Finally, I want to express my gratitude to all members of the board of directors for their generosity, competence, and unwavering commitment to our specialty. I would also like to, on your behalf, thank our general manager, Nicolas Rondeau Lapierre, for his invaluable contribution, as well as Hamady Segal Kante and Éric Thibaudeau for their valuable contributions.

Nuclear Medicine in Canada and worldwide holds a recognized and privileged position, thanks to all of you.

A heartfelt thank you to everyone, and already, the year 2024 promises to be just as active and stimulating.



CANM
ACMN

The Canadian Association of Nuclear Medicine
Association canadienne de médecine nucléaire

Rapport du Président 2023

L'année 2023 a été particulièrement active et productive pour notre association. Nous avons organisé de nombreuses activités, à la fois en ligne et en présentiel.

L'ACMN a continué à offrir à ses membres des opportunités de formation continue, notamment par le biais de webinaires et de notre congrès annuel.

Nous avons également maintenu des collaborations fructueuses avec plusieurs organisations internationales, contribuant ainsi au développement de la Médecine Nucléaire et au bénéfice des patients. Parmi nos partenaires, nous pouvons citer la SNMMI, l'EANM, l'ALASBIMN, la SFMN, l'AIEA, ainsi que l'AMSMNQ et l'AOMN. Je tiens sincèrement à remercier tous nos collègues qui ont consacré généreusement leur temps à ces initiatives.

Nous avons également eu des discussions constructives avec le Collège Royal du Canada et Santé Canada, dans le contexte de l'expansion de la Médecine Nucléaire et de la préservation de sa qualité.

Une préoccupation majeure demeure la nécessité de promouvoir la formation de nouveaux spécialistes et technologues. Nous avons maintenu des relations privilégiées avec nos partenaires de l'industrie, qui jouent un rôle essentiel dans le maintien de notre spécialité.

La Médecine Nucléaire est en plein essor, tant dans le diagnostic que dans la théranostique, attirant de nouveaux partenaires, notamment de grandes entreprises pharmaceutiques, désireuses de contribuer à l'amélioration des soins aux patients.

L'ACMN continue à œuvrer pour faire connaître la valeur ajoutée de la Médecine Nucléaire, notamment auprès du grand public. À cet égard, nous avons développé une carte interactive mettant en avant les centres canadiens de Médecine Nucléaire, leur personnel et les services offerts dans chacun de ces établissements. De plus, nous avons entrepris la modernisation de notre site internet.

Enfin, je tiens à exprimer ma gratitude envers tous les membres du conseil d'administration pour leur générosité, leur expertise et leur dévouement inébranlable envers notre spécialité. J'aimerais également, en votre nom, remercier notre directeur général, Nicolas Rondeau Lapierre, pour sa contribution inestimable, ainsi que Hamady Segal Kanté et Éric Thibaudeau pour leur précieuse collaboration.

La Médecine Nucléaire occupe une place de choix au Canada et dans le monde entier, grâce à votre engagement indéfectible.

Un grand merci à tous, et déjà l'année 2024 s'annonce tout aussi riche en activités et en stimulations.